

給摯愛的最佳禮物 *Perfect gifts for someone special*

點點心意 留蹤跡

Honour your beloved

香港教育大學圖書館很榮幸能為閣下提供獨特雋永的方式，讓您向親友致意、慶祝特別的日子、或表達對摯愛的思念。

The Education University of Hong Kong Library is pleased to offer you distinctive and lasting ways to pay tribute to your relatives or friends, to celebrate special occasion – birthday, graduation, anniversary, or as a memorial.

憑書寄意 **books@library**

如閣下捐贈五百元或以上予香港教育大學圖書館，我們會在館藏其中一本書上，貼上印有閣下或閣下親友芳名的藏書票，以作紀念。

By donating \$500 or more to the EdUHK Library, a specially designed bookplate will be placed in a library book, bearing your name and the person you are honouring.

樹人樹木 **development tree@library**

閣下如捐贈一千元或以上予香港教育大學圖書館，我們會將閣下或閣下親友芳名，印在圖書館「師訓發展樹」的一片金葉上。該樹現已被「種植」在蒙民偉圖書館地下，讓公眾參觀。

Have your name or name of your honouree printed on a golden leaf of the Library's "Teacher Education Development Tree", donate \$1,000 or more to the Library. The Tree is now "planted" prominently on G/F of the Mong Man Wai Library.

閣下對香港教育大學圖書館的慷慨捐贈，不僅惠澤莘莘學子，更令全港教育界和我們的下一代深深得益。我們會向閣下及閣下所提親友，另發專函致謝。

Your donation to the EdUHK Library will benefit all students of the University, the whole education community in Hong Kong, and most importantly our next generation. Letters of acknowledgement will also be sent to you and the honouree or the family.

如有查詢，請致電圖書館，電話：2948 6653。

For more information, please call the Library at 2948 6653.

* 一百元以上之捐款可申請免稅 *Tax deduction can be applied for donation of \$100 or more*

本人/我們願意捐款\$_____予香港教育大學圖書館。
I/We wish to donate \$_____ to the Education University of Hong Kong Library.

憑書寄意 **books@library** (每本書 \$500-999 per book)

每張藏書票請另填表格 Please fill in separate form for each bookplate

(請選擇 Please select)

- 請只將本人/我們的名字印在一本書的藏書票上 Please only print my/our name(s) on a bookplate
- 向_____致敬(請用正楷寫上名字)
In honour of _____ (Please print name(s))
- 慶祝 _____
On the occasion of _____
- 紀念 _____ (請用正楷寫上名字)
In memory of _____ (Please print name(s))
- 請勿在藏書票上印上本人/我們的名字 Please withhold my/our name(s) on the bookplate

樹人樹木 **development tree@library** (每片金葉 \$1,000-\$4,999 per golden leaf)

每片金葉請另填表格 Please fill in separate form for each golden leaf

(請選擇 Please select)

- 請將本人/我們的名字印在一片金葉上 Please print my/our name(s) on a golden leaf
- 請將以下名字印在一片金葉上 Please print the following name(s) on a golden leaf:

捐款人資料 Donor(s) Information:

姓名 Name(s): _____ (請用正楷 Please print)

地址 Address: _____

電話 Telephone No: _____ 電郵 E-mail: _____

收據會郵寄至捐款人地址 Receipt will be mailed to the donor's address

如希望親友收到致謝函，請提供以下資料 If you wish your honouree(s) to receive letter of acknowledgement, please provide:

收信人姓名 Recipient's Name: _____ (請用正楷 Please print)

地址 Address: _____

本人/我們 允許 / 不允許大學透過刊物或網頁鳴謝。

I/We allow / do not allow the University to acknowledge my donation via its publications or webpage.

本人/我們 允許 / 不允許大學遞交姓名及捐款金額予大學教育資助委員會作申請配對補助金及核數用途(如適用)。

I/We allow / do not allow the University to disclose my name and donation amount to the University Grants Committee for fund matching and auditing (if applicable).

如未有闡明，將當作「允許」處理。

No indications would be considered as "allow".

付款方法 Payment Method

附上面額\$_____支票一張(抬頭請填「香港教育大學」)
A cheque of \$_____ is enclosed (Payable to "The Education University of Hong Kong")

信用卡 Credit Card: _____ Visa _____ Master Card
持卡人姓名 Card holder's name: _____ (請用正楷 Please print)
信用卡編號 Card no: _____
有效期至 Expiry date: _____ / _____ (mm/yy)
總金額 Total amount: \$ _____
持卡人簽名 Card holder's signature: _____ 日期 Date: _____

請將填妥表格及付款寄交 Please return the completed form(s) and payment to:

新界大埔露屏路 10 號	Librarian's Office
香港教育大學	4/F, Mong Man Wai Library
蒙民偉圖書館 4 樓	The Education University of Hong Kong
圖書館館長辦公室	10 Lo Ping Road, Tai Po, N.T.

謝謝您的支持！ Thank you for your support!